

Issachar Watchmen Methodist 14-20/02/19

Prayer Items for 3rd week of February

1. Pray for the new Yang Di-Pertuan Agong for knowledge, wisdom, and ability to rule Malaysia justly.
2. Pray for different government departments (justice, customs, police, military, immigration and others), so that officers and personnel would stand bravely and resist any forms of injustice. Also pray for continuous service of these civil servants.
3. Pray for Christian Politicians for godly wisdom to face and handle any kind of difficulties and challenges, for endurance against pressure and unshaken focus.
4. Pray for Churches in Malaysia to be able to raise up their voices for the less fortunate.

卫理公会以萨迦守望者 14-20/02/19

二月第三个星期的祷告事项

1. 为我国最高元首祷告，使他能有能力来领导，并且有聪明智慧和尽忠职守自己的岗位。
2. 为着政府部门（法官、海关、警察、兵士、移民厅等）祷告，使所有官员能勇敢坚定的杜绝所有滥权及不公不义之事。另外，也能持续性的执行对任命百姓有益的政策。
3. 让基督徒政治人物能拥有从神而来的智慧，以致有效处理所有问题和困难，同时不因着压力和威胁而失去了专注力。
4. 为马来西亚教会祷告。让教会兴起，勇于为弱势群体发声。

Isakhar Pengawal Methodist 14-20/02/19

Doa minggu ketiga Februari

1. Berdoa untuk Yang DiPertuan Agong, Agar yang dipertuan Agung diberikan Tuhan kebolehan untuk memimpin dan mempunyai kebijaksanaan untuk menjalankan tanggungjawabnya sebagai raja
2. Berdoa untuk pejawat Awam kerajaan (perhakiman, Kastam, Polis, Tentara, Imgeresen dan sebagainya) , agar semua pegawai-pegawai berani untuk menolak ketidak adilan dan penyalahgunaan kuasa dan mereka terus berdedikasi dalam melaksanakan polisi-polisi yang bermanfaat kepada semua rakyat.
3. Berdoa untuk menteri-menteri Kristian, agar mereka menerima roh hikmat daripada Tuhan di dalam mereka mengadalkan sstiap permasalahan dan cabaran. juga tidak hilang focus di dalam menjalankan tugas oleh kerana tekanan dan tentangan yang mereka hadapi.
4. Berdoa untuk Gereja di Malaysia, Agar gereja memiliki keberanian untuk menyuarakan bagi pihak atau golongan yang lemah.